
Zápis ze schůze výboru České společnosti entomologické, 
konané 30. 5. 2017 v Praze 

 
členové výboru 
 přítomni: S. Benedikt, S. Bílý, J. Farkač, P. Kment, D. Král, J. Rolčík, J. Růžička   
 L. Sekerka, V. Novák, J. Schneider  
 omluveni: L. Čížek, P. Vonička, J. Šumpich, A. Bezděk, P. Moravec, M. Škorpík 

neomluveni:  
revizní komise 
 přítomni: 
 omluveni: P. Zahradník, B. Zbuzek 
 neomluveni: O. Hovorka  
předsedové poboček a sekcí 
 přítomni: L. Tůma, V. Vrabec 
 omluveni: Z. Laštůvka, D. Trávníček, J. Vávra, J. Boháč, T. Kopecký, M. Trýzna, J. Šťastný 
 neomluveni:  
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulé schůze (D. Král) 
2. Hospodářská zpráva (V. Novák) 
3. Redakční zpráva (J. Růžička) 
4. Zpráva knihovníka (P. Kment) 
5. Členské záležitosti (J. Farkač st.) 
6. Entomologické dny (J. Schneider) 
7. různé 
 

1. D. Král přivítal přítomné na 2. schůzi v tomto roce, provedl kontrolu zápisu z minulé schůze. Archiv, 
který byl uložen v NM, je prakticky vytříděn, zůstane cca 1%, uloženo zůstane v Entomol. odděl. 
NM. Nesplněné úkoly se překládají. Výbor je usnášení schopný (10/15). 

2. V. Novák: podal zprávu o finanční situaci, čl. příspěvky zaplatilo cca 180 čl., dotace přišla v plné 
výši. 

3. J. Růžička: rukopisy pro 1/2017 pohromadě, v druhé půlce června do tiskárny, 2/2017 prakticky taky 
(optimisticky) naplněno. Je již podepsaná smlouva pro ukládání článků pro online verzi časopisu. 

4. P. Kment: výměna hotová, archivní Klapalekiany se přetřídí a odveze do NM, jen malý zbytek 
zůstane v knihovních boxech ve Viničné 7. Aktualizace výměny EJE doposud úplně nedokončena. 

5. Přijato pět nových členů: Tihelka Erik, Brno, Zapletal Radek, Přílepy, Kovář Josef, Ledeč nad 
Sázavou, Kovář Jakub, Lipnice nad Sázavou, Siegl Michal, Šternberk (hlasování: 10:0:0). 

6. ED (J. Schneider): 40 účastníků v Chřibech; data o výsledcích shromažduje Petr Špryňar a Petr 
Heřman; Roman Pecina věnoval ČSE finanční dar ve výši 1.000,-Kč. Plán na rok 2018: Krkonoše. 

7. a) V. Vrabec pověřen vyřeším volby předsedy Lepidopterologické sekce. 
b) S. Benedikt: informace o zařizování provozu, připraveném materiálu o pravidlech a o financování 
webových stránek sekcí (Pravidla pro provoz webových stránek pobočných spolků a sekcí ČSE, 
o.s.). Financování bude řešeno smlouvou o dílo s konkrétní osobou. Odhlasován příspěvek pro rok 
2017 ve výši 8.000,- Kč (hlasování: 10:0:0) 
c) J. Rolčík zjistí jak vybírat příspěvky atd. (EET) 
d) žádost BiO o 30.000,-, odsouhlaseno (hlasování: 9:0:1) 
e) Západočeské listy (S. Benedikt), žádost o vyplacení 15.000,- za sazbu smlouvou o dílo, 
odsouhlaseno (hlasování: 9:0:1) 
f) vyřešením "publikace ČSE" pro web vyřeší do příště J. Schneider 
g) J. Růžička: anglická verze stránek ČSE (kvůli Klapalekianě) dosud nevyřešena: vyřeší  D. Král a 
L. Sekerka na společné schůzce v NM 

 
Příští schůze výboru bude v druhé polovině září.  
 
Zapsal: J. Farkač st. 
Schválil: přítomní členové výboru ČSE 
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